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Informele Informatiebijeenkomst Natuurgoed Ziedewij 
 

Op dinsdag 22 september is in de boerderij van Paul Casteleijn aan de Noldijk te Barendrecht een Informe-
le Informatie bijeenkomst gehouden voor alle direct omwonende van het plan Natuurgoed Ziedewij. Tijdens 

deze bijeenkomst zijn de plannen nader toegelicht en zijn omwonende wederom geïnformeerd over de 
stand van zaken in de planvorming. 

Deze bijeenkomst was de derde in een reeks nadat reeds in 2012 en 2017 er al bijeenkomsten waren ge-

houden om via een goed contact met omwonende de plannen zorgvuldig op- en uit te bouwen. 
Aangezien deze bijeenkomst nu in een fase werd gehouden welke valt in de verdere uitwerking van het 

Wijzigingsplan werden nu ook de plannen getoond van het actuele terreinplan, de eerste ontwerpen van de 
polder- en dijkwoningen en natuurlijk de ontsluiting van het terrein, de fietsverbinding tussen noord en 

zuid en de aansluiting op de Noldijk. 
Ook werd aangegeven in welke fase de plannen zijn aangekomen en is aan de hand van de planning Wijzi-

gingsplan Natuurgoed Ziedewij aangegeven hoe er vanaf  het ontwerp Wijzigingsplan gewerkt zal gaan 

worden richting realisatie van zowel de woningen als het natuurgoed in zijn geheel. 
De opkomst vanuit de omwonende was gezien de corona situatie enigszins beperkt (er waren deze avond 

40 omwonende uitgenodigd en 14 omwonende aangemeld)  maar ook de omwonende die aangegeven 
hadden vanwege corona niet aanwezig te kunnen zijn hebben de toezegging gekregen door middel van het 

verslag en de getoonde tekeningen op de hoogte gehouden te zullen worden. 

Inhoudelijk hebben deze avond een drie tal sprekers de plannen toegelicht te weten; Paul Casteleijn (als 
initiatiefnemer), Daan Bruggink (namens het architectenbureau ORGA) en Max de Corte (de Moestuinman 

en deskundige op het gebied van realisatie van het voedselbos). Tot slot was er ook een uitgebreide rond-
vraag waar gezamenlijk de conclusie werd getrokken dat het geheel een positieve uitstraling oplevert en 

het vertrouwen werd uitgesproken dat dit Natuurgoed een rijke toevoeging gaat opleveren voor de ge-

meente Barendrecht en de omgeving. 
Dan inhoudelijk de besproken onderdelen tijdens de bijeenkomst; 

Paul Casteleijn als initiatienemer schetste aan de hand van de laatste plankaart de opzet en indeling van 
het terrein en gaf een toelichting op de onderdelen binnen het plan. Aan de orde kwamen onder andere 

gebiedsgrenzen, de ontsluiting van het gebied, de situatie van het werkhof, de zone met (kleinschalig) res-
taurant winkel en zalen, de eco- lodges, de polder- en dijkwoningen en niet in de laatste plaats de invulling 

van het Natuurgoed met voedselbos en het coulisselandschap. 

Daan Bruggink van ORGA architecten lichte de ontwerpen toe van de polder- en dijkwoningen aan de hand 
van plattegronden en impressies. Hierbij werd uitgebreid stilgestaan bij het ontwerpen vanuit energiezuinig 

en duurzaam bouwen met het accent op ecologisch bouwen, houtbouw en dus gericht biobased bouwen. 
Max de Corte gaf tot slot zijn visie op de aanleg van het voedselbos in aanleg en beheer en schetste hierna 

ook de invulling van het coulisselandschap toe met het accent op de natuurwaarde van het geheel. 

In de rondvraag waren er beperkt vragen, men was onder de indruk van de presentaties, en na behande-
ling van  vragen over de tijdsplanning, het fietspad, parkeren  en de toegang tot het gebied in de avond-

uren werd de bijeenkomst naar tevredenheid afgesloten. 
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